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Z Á P I S   

 

z  14. veřejného  zasedání  Zastupitelstva  obce  KOSOŘICE 

konaného dne 19.  prosince   2012  

 

 

 
Zahájení zasedání zastupitelstva 

Zasedání zastupitelstva obce bylo zahájeno v 18:05 hod. starostou obce Kosořice Ing. 

Tomášem Posltem. 

Přivítal přítomné v zasedací místnosti Obecního úřadu.   

Předsedající schůze konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 

zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Kosořice zveřejněna v souladu se 

zákonem po dobu 7 dní, a to od 11.12.2012  do  19.12.2012 

Současně byla zveřejněna na elektronické úřední desce.  

 

Předsedající schůze dále dle prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (příloha) 

konstatoval, že je přítomno všech 7 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).    

 

Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.   

Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným občanům. 

Program beze změny schválen.  

 výsledek hlasování: pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

 

 

Schválený program: 

1. Volba návrhové komise, zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola minulého zápisu 

3. Rozpočtová opatření    

4. Schválení rozpočtu obce Kosořice na rok 2013 

5. Majetkové záležitosti  

6. Schválení vyhlášky o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

7. Schválení vyhlášky o místních poplatcích 

8. Zprávy finančního a kontrolního výboru 

9. Zprávy z činnosti OÚ 

10. Diskuse 

11. Návrh usnesení  

 

   

K bodu 1. 

Předsedající navrhl:  zapisovatelka zápisu   Jaroslava Kovaříková   

 výsledek hlasování:  pro 7  proti  0 zdrželi se  0 

   ověřovatelé zápisu      Ing. Lener Jan a Macháč Jaroslav          

 výsledek hlasování:  pro  7 proti 0 zdrželi se  0 

     navrhovatelé usnesení  Sabolová Marcela a Mojžíšová Pýchová Denisa      

 výsledek hlasování: pro  7 proti 0 zdrželi se  0 
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K bodu 2. 

Kontrola minulého zápisu ze dne 12.9.2012  

 Výběrové řízení na akci „Instalace OZE a snížení energetické náročnosti obecního domu 

Kosořice“ – v přípravě  

  

K bodu 3. 

Rozpočtová opatření  

RO č. 7/2012  - příjmy          +   30000,00  

- výdaje          + 132850,00     

           výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

RO č. 8/2012  - příjmy          -    13528,00  

- výdaje          + 122272,00     

           výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

RO č. 9/2012  - příjmy          +   3000,00  

- výdaje          + 20934,00     

           výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

 

K bodu 4. 

Schválení rozpočtu obce Kosořice na rok 2013 

Finanční výbor spolu s p. Kovaříkovou připravili návrh na rozpočet obce na rok 2013 jako 

vyrovnaný. Návrh rozpočtu byl vyvěšen na úřední desce od 4.12.2012 do 19.12.2012. 

Současně byl zveřejněn na elektronické úřední desce.  

Příjmy byly vypočítány dle kalkulačky daní uveřejněné na SMO. Do rozpočtu zapracovány 

dotace na zateplení OD a na protipovodňový systém. Ve výdajích počítáno s náklady na 

opravu umývárny v MŠ, příspěvky spolkům i na další etapu opravy OD. Proti vyvěšenému 

návrhu pouze změna v rozdělení dotací podle účelu použití. Jiné připomínky k rozpočtu obce 

na rok 2012 nebyly.  

Rozpočet projednán podle položek a je vyrovnaný. 

Schválení předloženého návrhu rozpočtu včetně navržené změny  

  výsledek hlasování  pro  7 proti 0 zdrželi se  0 

  

K bodu 5. 

Majetkové záležitosti  

 V minulosti byla podepsána smlouva o budoucí smlouvě kupní na pozemek 435/86 se sl. 

Agátou Holasovou. Po osobním jednání tato od smlouvy písemně odstoupila. Parcela je 

k dispozici. Nutno prověřit jestli se musí znovu vyvěsit záměr prodeje.  

Zastupitelé vzali na vědomí. 

 

 Odsouhlasení smlouvy o zřízení věcného břemene pro fi ČEZ - po provedené kabelizaci.  

výsledek hlasování  pro  7 proti 0 zdrželi se  0 

 

K bodu 6. 

Schválení vyhlášky o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů 

Denisa Mojžíšová Pýchová seznámila se zněním vyhlášky, s nutným propočtem dle nového 

zákona, který platí od července 2012.  Výše poplatku na rok 2013 bude činit Kč 500,00 na 

poplatníka a objekt určený k rekreaci. I po tomto navýšení bude obec na poplatníka doplácet 

z vlastních zdrojů. Podle dodatku fi Compag, která pro naši obec svoz odpadu provádí, bude 

na rok 2013 za svoz navyšovat. Zastupitelé tisk dostali v předstihu.  

výsledek hlasování  pro 7 proti  0 zdrželi se  0 

Vyhláška bude vyvěšena na úřední desce a její platnost nabude po 15. dnech. 
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K bodu 7.  

Schválení vyhlášky o místních poplatcích 

Denisa Mojžíšová Pýchová seznámila se zněním nové vyhlášky o místních poplatcích. Obec 

navyšuji poplatek za psy. Za prvního psa poplatek Kč 50,00 a za každého dalšího psa Kč 

100,00. Ostatní poplatky zůstávají beze změny. Zastupitelé tisk dostali v předstihu 

výsledek hlasování  pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

Vyhláška bude vyvěšena na úřední desce a její platnost nabude po 15. dnech. 

 

K bodu 8. 

Zprávy finančního a kontrolního výboru 

Zprávu finančního výboru předložil ing. Lener Jan. 

- finanční výbor zpracoval vyhlášku o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů na rok 2013 a vyhlášku o místních poplatcích 

- dále finanční výbor se podílel na zpracování rozpočtu obce na rok 2013 

Zprávu kontrolního výboru předložil Macháč Jaroslav 

- provedena byla kontrola uložených úkolů z veřejných zasedání. Úkoly byly splněny 

v termínech. 

Zprávy zastupitelé vzali na vědomí 

    

Zprávy z činnosti OÚ 

 Starosta obce - proběhla kolaudace revitalizace rybníka Návesní - připomínky ze strany 

obce k úpravě prostoru bývalého pálení ohně a k odstranění betonového základu po 

domku ke skladování krmení 

 Místostarosta – ke kolaudaci rybníka - nemohli jsme jako obec zasahovat do řízení, 

protože jsme nebyli účastníky, ale při interním jednání bylo na naše připomínky 

přistoupeno. 

 Starosta - zabezpečen zimní úklid chodníků - provádět bude pan Kovář Jaroslav tak, aby 

byly chodníky uklizeny před tím, něž půjdou děti na školní autobus. Zimní údržbu 

místních komunikací bude opět provádět pan Pekař Václav 

 Starosta - dne 12.12.2012 proběhlo jednání rady svazku obcí Mikroregion Chlum a 

starostka města Dobrovice informovala členy rady svazku, že město Dobrovice má záměr 

vystoupit ze svazku obcí, neboť jeho trvání je výrazně formální. Další jednání bude 

v dubnu 2013. 

 Starosta - ve dnech 11. a 12. ledna 2013 se bude konat 1. kolo voleb presidenta ČR. 

Dnešního dne se na své 1. zasedání sejde volební komise. 

 Starosta - ještě do vánočních svátků bude vydáno již 4. číslo Kosořického zpravodaje. 

 Místostarosta - při podzimním úklidu místního parku vadí zaparkované automobily a 

zemědělská technika na obecních pozemcích - nutno vyvolat jednání s jejich majiteli  

 

K bodu 9. 

Diskuse: 

 Starosta – poděkoval všem spolků, které se zapojily do dění v obci. Svazu žen za zajištění 

údržby zeleně. Projíždějící kvitují, že máme obec velmi hezky upravenou. Poděkoval těm, 

kteří zajišťují kulturní akce pro děti, dospělé i pro starší generaci občanů. Doufá, že 

v průběhu roku bude provedena oprava sálu a akce se budou konat již v hezkém a větším 

prostoru. 

 Langová - požadavek na skříň pro ČSŽ na potřeby na ruční práce 

 Starosta – bohužel zatím nemáme, ale budeme se snažit nějakou pořídit  
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 Langová – připomínka k obsluze sběrného místa - občané obce vozí odpad i do okolních 

obcí - stěžoval si správce z Luštěnic  

 Starosta – otázku odvozu odpadu do jiných obcí není možno z naší strany vyřešit. Máme 

k dispozici celodenně otevřené sběrné místo. Otázku správcovství bude zastupitelstvo řešit 

na svém dalším zasedání. 

 Zikmunda Marek - možnosti obce zakázat podomní prodej 

 Starosta - není možnost postihu nebo zákazu, místní vyhláška nemůže tento problém 

vyřešit - záleží na každém občanovi, zda si takového prodejce pustí do domu.  

 

K bodu 10. 

Návrh usnesení  

Návrh na usnesení předložila Sabolová Marcela   

Schválení usnesení  

 výsledek hlasování  pro  7 proti  0 zdrželi se  0 

 

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva v 19:00 hodin.  

 

Přílohy zápisu:   

presenční listina  

 program zasedání   

 usnesení zasedání  

 

 

  

Zapisovatelka:   Kovaříková Jaroslava 

 

Ověřovatelé:    ing. Lener Jan   

    Macháč Jaroslav    

 

 

 

 ………………………..    …………………………… 

 Ing. Tomáš Poslt      Václav Vávra  

 starosta obce       místostarosta obce 


